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Abstract (en)
[origin: WO9108718A1] A prosthetic device capable of implantation in living tissue is disclosed which comprises a porous synthetic substrate (52)
having opposing surfaces and collagenous material (54) in contact with the porous substrate. In a preferred embodiment, the substrate is comprised
of synthetic material having irregular porosity. Fibroblasts (56) may also be in contact with the collagenous material (54) and the porous synthetic
substrate (52). The invention may be used for repairing or replacing body tissues or viscera.

Abstract (fr)
Un dispositif prothétique pouvant être implanté dans un tissu vivant comporte un substrat synthétique poreux (52) ayant des surfaces opposées
et une matière collagéneuse (54) qui est mise en contact avec le substrat poreux. Dans une réalisation préférée, le substrat est constitué par une
matière synthétique à porosité irrégulière. Des fibroblastes (56) peuvent également être mis en contact avec la matière collagéneuse (54) et le
substrat synthétique poreux (52). L'objet de l'invention est utile à la réparation ou au remplacement des tissus corporels ou des viscères.
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